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Geachte heer Prins, 

 

Op 1 november 2019 heeft u artikel 39-vragen gesteld over de toegankelijkheid van 

bushaltes in Sliedrecht.  

 

Hieronder zullen wij uw vragen beantwoorden. 

 

1) Bent u het eens met de CDA-fractie dat het belangrijk is dat reizigers veilig en 

comfortabel kunnen in- en uitstappen bij bushaltes? 

Ja, daar zijn wij het mee eens.  

 

2) Heeft u voor de start van de concessie een bericht gekregen van de Provincie 

Zuid-Holland over de gevolgen van langere bussen voor het in- en uitstappen?  

Zo ja, waarom zijn er dan bushaltes waar de toegankelijkheid niet optimaal is?  

Zo nee, waarom niet? 

De provincie heeft in het Programma van Eisen voor de concessie geen richting 

gegeven aan het formaat van de bussen. De provincie heeft ons hierdoor vooraf niet 

kunnen informeren. Het type bus is een keuze die Qbuzz heeft gemaakt. Het is aan 

Qbuzz om ons te infomeren als bushaltes niet goed functioneren. 

 

3) Heeft Qbuzz in Sliedrecht de afgesproken halteschouw uitgevoerd? Zo ja, is er 

geconstateerd dat verbeteringen mogelijk zijn bij Sliedrechtse bushaltes? 

De halteschouw is een afspraak tussen Qbuzz en de provincie. Wij zijn hier geen 

partij in.  

 

4) Heeft u in dit kalenderjaar al overleg gevoerd met Qbuzz over infrastructurele 

problemen? Zo ja, is in dat overleg gesproken over een mogelijke verbetering van 

bushaltes? Zo nee, wanneer is dit overleg in 2019 gepland en bent u bereid om dit 

knelpunt dan met Qbuzz te bespreken? 

Met Qbuzz is geregeld ambtelijk contact. Als er knelpunten zijn dan worden deze (direct) 

doorgegeven. De lengte van de bushaltes is tot nu toe niet als knelpunt aangemerkt.  



 

5) Komen aanpassingen aan bushaltes voor rekening van de Provincie Zuid-Holland 

en/of Qbuzz, of moet Sliedrecht kosten betalen die het gevolg zijn van het feit dat de 

Provincie langere bussen wilde? 

De langere bussen zijn een keuze van Qbuzz en niet van de provincie. De wegbeheerder 

(gemeente Sliedrecht) is primair verantwoordelijk voor de bushaltes. Als er aanpassingen 

aan de haltes nodig zijn dan zijn deze voor de gemeente.  

Wel wil de provincie de kwaliteit van het openbaar vervoer verbeteren en gaat zij de 

komende jaren investeren in R-net bushaltes.  

 

6) Wanneer is de toegankelijkheid op orde, zodat busreizigers in Sliedrecht veilig en 

comfortabel kunnen in- en uitstappen? 

Meldingen van Qbuzz over problemen met bushaltes worden direct opgepakt. Kleine 

aanpassingen worden gelijk aangepakt. Bij ingewikkelder vragen kan dit wat langer 

duren.  

De realisatie van R-net infrastructuur is een project van de provincie en zij zijn 

verantwoordelijk voor de planning.  

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht 

De secretaris,                       De burgemeester, 

 

       

 

N.H. Kuiper mca mcm          drs. A.P.J. van Hemmen 

 

 

 

 

 

 

 


